
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                                                                                                                     

18 styczeń 2023r 

 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji – jednogłośnie „za” 

 

2.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówiła   

Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

 

3. Temat: Sprzedaż węgla przez miasto na zasadach określonych w ustawie o preferencyjnym zakupie 

paliwa stałego dla gospodarstw domowych (informacja ogólna oraz ilość złożonych wniosków o 

zakup, ilość wniosków pozytywnie zweryfikowanych, ilość sprzedanego węgla rodzajowo), oraz 

informacja o ilości złożonych wnioskach o dodatek węglowy). 

 

Przygotowany materiał omówił Sekretarz Miasta pan Sylwester Foltyn. Opowiedział o warunkach 

weryfikacji wniosków i sposobie dystrybucji węgla. 

Gmina Wisła zamówiła 108 ton węgla kamiennego orzech i 54 tony węgla ekogroszek, koszt jednej 

tony wynosił 1800zł. 

Ilość złożonych wniosków na preferencyjny zakup węgla w 2022 r wynosiła 290, większość 

wniosków została zweryfikowana pozytywnie, trwa nabór wniosków na 2023rok. 

Jeżeli chodzi o wypłatę dodatku węglowego, zostało złożonych 1717 wniosków z czego pozytywnie 

rozpatrzonych było 1211. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

4. Temat: W sprawach bieżących, dyskutowano nad kilkoma  sprawami, które przedstawił Pan 

Burmistrz, między innymi o propozycji zmiany w regulaminie dla taksówek, sprzedaży działki 

gminnej na ulicy Kasztanowej, o przystąpieniu do zmiany Miejscowego planu zagospodarowania w 

centrum miasta. 

 

 

Członkowie komisji brali również udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano 

materiały kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 


